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Woclawek, 23.08.2017 r.

Pan

Kzysztof Kukucki

Radny Rady Miasta

Wloclawek

GM.GK.0003.9.2017

odpowiadajqc na interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie pzeanalizowania mo2liwosci zmiany

trasy linii nr'11, popzez skr$cenie trasy p2ejazdu do dworca PKP/PKS upzejmie informujg,

2e aktualnie obowiqzujqcy rozklad ww. jazdy byl konsultowany i uzgadniany z mieszkancami

zainteresowanymi pzejazdami ww. lini4 na calei dlugosci trasy. Linia 1 1 zapewnia dggqdne

polqczenie mieszkancom osiedli Michelin, Poludnie z dworcem PKP/PKS, Woiew6dzkim Szpitalem

Specjalistycznym oraz Uzdrowiskiem Wieniec-Zdroj. Skrdcenie trasy ww. linii komunikacyjnel kl6ciloby

sig z zasadqdzialania komunikacji publicznej.

Otzymuj4

1. Wydziat Organizacyjno - Prawny i Kadr.

2. Biuro Rady Miasta.

3. aa,


